
Norsk Spaniel Klub 

Hovedstyret 

 

 

 

PROTOKOLL FRA MØTE I HOVEDSTYRET 20.JUNI PÅ TEAMS 

Tilstede: Kari Knudsen, Lise Tromsdal. Svein Clausen, Solveig Holth, Niclas Strøm, Moten Aspelin 

under sak 11/2023. 

Forfall: Jan Erik Hansen 

 

SAK 10/2023  GODKJENNING AV INNKALLING 

   Det ble meldt inn to saker: 

   Regnskap første halvår 

   Momskompensasjon 

   Teamsmøte om avlsforskrift 

 

SAK 11/2023  ANSKAFFELSE AV TEAMS TIL NORSK SPANIEL KLUB 

I henhold til tiltaksplanen skal hs vurdere anskaffelse av Teams eller liknende 

verktøy. Avdeling Vestfold bruker nå NKK sin Teams-løsning.  

Niclas Strøm og Morten Aspelin hadde forberedt saken godt og innledet til 

samtale. Teams er en super løsning som vil gjøre Norsk Spaniel Klub mer 

profesjonell og knytte organisasjonen tettere sammen. Niclas Strøm og 

Morten Aspelin jobber videre og avdelingene inviteres til et Teams-møte 

21.august. Tema for møte er etablering av Teams i NSK. 

 

SAK 12/2023  SPANIELS.ORG 

Niclas Strøm jobber videre med oppdatering. Det planlegges et arbeidsmøte 

for gjennomgang av siden. 

 

SAK 13/2023  INNLANDET 

Videreføring av at medlemmer bosatt i Innlandet får sine demokratiske 

rettigheter i henholdsvis Oslo/Akershus og Trøndelag ble vedtatt på RS. Det 

ble på RS også vedtatt at veien videre for innlandet må avklares innen ett år.  



Det skal innen 15.august opprettes et interimstyre på minimum 3 

medlemmer. Ulike aktiviteter for oppstartsperioden ble skissert. 

 

SAK 14/2023  KOMITEER OG UTVALG 

   Jaktkomiteen 

Forslag til nytt mandat for jaktkomiteen ble framlagt. Arild Stenbråten ønsker 

at det «dagens» mandat videreføres. Han fremlegger på møtet i august 

forslag til mandat. Det er vesentlig at mandatet inneholder konkrete 

tidsfrister og at det er krav om budsjett for NM-arrangement. 

   Utstillingskomiteen 

   Mandat for utstillingskomiteen ble vedtatt. 

   ASU 

Det er nå innledet samtaler med to medlemmer (veterinærer) som skal dele 

på oppgaven som ASU-leder. Det blir leder og nestleder. Det er ikke aktuelt å 

ansette avlskonsulent. 

Det utarbeides mandat for ASU og en arbeidsplan for resten av 2023. 

 

SAK 15/2023  HOVEDUTSTILLINGEN 2023 OG 2024 

   Hovedutstillingen 2023 

Vi har fått mange tilbakemeldinger om at årets hovedutstillingshelg var 

vellykket. Det stiller hs seg bak. Det er også kommet positive tilbakemeldinger 

fra Thorbjørnrud hotell. Kostnaden med å ha dommere eksempelvis fra UK er 

høy. Det foreslås at vi i fremtiden begrenser UK-dommere til en og inviterer 

den andre fra Norge/Norden. 

 

Hovedutstillingen 2024 

Pinsen 2024 er sammenfallende med 17.mai. Tidspunkt for Hovedutstillingen 

2024 fastsettes på møtet i august.    

 

SAK 16/2023  ORIENTERING OM ARBEIDET MED TERMINLISTEN UTSTILLING 2024 

Arbeidet med terminlisten er påbegynt. Det er lagt ut en oppfordring på 

ledersiden om at avdelingene kommer med ønsker om hvilke utstillinger de 

ønsker i regionen. Det er Bente Duckett fra utstillingskomiteen og Lise 

Tromsdal fra hs som har ansvar for fordeling av utstillinger 2024. 

 

SAK 17/2023  EVENTUELT 



   Regnskap første halvår 

Det ble framlagt regnskapsoversikt for første halvår. Utbetaling av 

kompensasjon reise/RS har medført høye kostnader.  

Regnskapet viser overskudd og vi har god økonomistyring. 

 

Momskompensasjon 

Det er kommet innspill om retting/endringer søknad momskompensasjon fra 

NKK. 

Stikkord er protokoll RS og signering av balansen. 

Teamsmøte ny avlsforskrift 

Det ble i forbindelse med høring ny avlsforskrift foreslått å ha et teams-møte 

for medlemmer. Dette var tenkt i mai. 

Anne Buvik er invitert til å innlede. Dato er satt til 9.august. 

 

Neste møte: 

 


